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Klasa 6

Topic: I’ve never done that! - Nigdy tego nie robiłem! 

Moi drodzy, dziś wracamy do czasu Present Perfect, który poznaliście w dziale 7. Tym razem 
jednak będziemy stosować go z takimi zwrotami, jak ever i never, np. 

Have you ever slept in a tent? – Czy ty kiedykolwiek spałeś w namiocie?

I have never gone fishing. – Ja nigdy nie wędkowałem.

Oba zdania mówią o naszych doświadczeniach, czyli o czymś, co wydarzyło (lub nie wydarzyło) w 
naszym życiu, ale tak dokładnie nie pamiętamy dokładnie kiedy, a poza tym może się jeszcze 
kiedyś wydarzyć.

Zauważcie, że w obu powyższych zdaniach zastosowany został czas Present Perfect (have/has + III 
forma z tabelki lub czasownik reg. z końcówką – ed). W tabelce macie to świetnie opisane:

Jako zadanie utrwalające, spróbujcie przetłumaczyć na polski dialog ze str. 98 zad. 1 w 
podręczniku. Proszę też o zrobienie zad. 1 i 2 str. 69 w ćwiczeniach. 

Good luckJ


